

Essay Sample 14

A number of people believe that pocket money teaches teenagers to be responsible with money. Others say that teenagers are too young to deal with money and that their parents should just buy them what they need.

I think that parents should give their teenage children pocket money; a certain amount every month and not a penny more.	Я думаю, что родители должны дать своим детям-подросткам карманные деньги; определенную сумму на каждый месяц и ни копейки больше.
In conclusion , I would like to say that there are opposing views on this issue.	В заключение я хотел бы сказать, что существуют противоположные мнения по этому вопросу.
It might seem that pocket money can spoil young people, but in actual fact , this helps them grow and it is especially important for younger generation.	Может показаться , что карманные деньги могут испортить молодых людей, но на самом деле это помогает им расти, и это особенно важно для молодого поколения.
Thus , I strongly believe that parents should always give their children a chance to learn to be serious and responsible regarding spending money.	Таким образом, я твердо верю, что родители должны всегда давать своим детям возможность учиться быть серьезными и ответственными в отношении расходования денег.